
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 50. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 października 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra aktywów państwowych Jacka Sasina 

Szanowny Panie Premierze! 

W związku z łączeniem PKN Orlen SA i PGNiG SA zwracam się z uprzejmą prośbą o udzielenie odpo-

wiedzi na następujące pytania. 

1. Czy Rotshild Bank przygotował wycenę wartości PGNiG wraz z aktywami zagranicznymi? 

2. Ile wynosiła wartość przedsiębiorstwa wraz z częściami zagranicznymi po wycenie? Czy prawdą jest, 

że przekraczała 100 miliardów? 

3. Co się stało z wyceną przygotowaną na polecenie Orlenu przez Rotshild Bank? Czy na prośbę zama-

wiającego ta wycena została zniszczona? 

Z poważaniem 

Stanisław Gawłowski 
 


